
Protokół Nr XXXVI/17

z XXXVI sesji Rady Miasta Piły, która odbyła się w dniu 27 czerwca 2017 r.

w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania godz.:12:00 – 16:22)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady XXXVI sesji Rady Miasta Piły otworzył Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły.

Przewodniczący stwierdził,  że na sali  jest quorum - obecnych było  21 radnych (nieobecni byli

radni: Marek Andruszkiewicz i Krzysztof Zając)  - pozwalające na podejmowanie prawomocnych

uchwał oraz powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości – listy obecności stanowią załączniki

do protokołu.

Rafał  Zdzierela,  przewodniczący  Rady  Miasta  Piły poprosił  o  wprowadzenie,  na  podstawie

pisma  Prezydenta  z  26  czerwca  br.  do  porządku  obrad  projektów  uchwał  w  następujących

sprawach: w punkcie 22. w sprawie zmiany nazwy ulicy Walki Młodych na ulicę Młodych – druk

nr 734, w punkcie 23. w sprawie zmiany nazwy ulicy Matwiejewa na ulicę Medyczną – druk nr

735, w punkcie 24. w sprawie zmiany nazwy ulicy Armii Ludowej na ulicę Górną – druk nr 736,

w  punkcie  25.  w  sprawie  zmiany  nazwy ulicy  Buczka  na  ulicę  Staromiejską  –  druk  nr  737,

w punkcie 26. w sprawie zmiany nazwy ulicy Bohaterów Stalingradu na ulicę Spacerową – druk nr

738,  w  punkcie  27.  w  sprawie  zmiany  nazwy  ulicy  Mjr  Siemiradzkiego  na  ulicę  Henryka

Siemiradzkiego – druk nr 739, w punkcie 28. w sprawie zmiany nazwy placu 9 maja na plac 8 maja

– druk nr 740,  w punkcie 29.  w sprawie nadania nazwy ulicy – druk nr  741 i  w punkcie 30.

w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  –  druk  nr  742.  Jednocześnie  Przewodniczący  poprosił

o wprowadzenie do porządku obrad, w punkcie 31. projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie

powołania komisji doraźnej Rady Miasta Piły – druk nr 733.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 734:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem punktu jednogłośnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 735:



Radni zagłosowali za wprowadzeniem punktu jednogłośnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 736:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem punktu jednogłośnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 737:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem punktu 18 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym

się”.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 738:

Radni  zagłosowali  za  wprowadzeniem  punktu  18  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „przeciw”

i 1 głosie „wstrzymującym się”.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 739:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem punktu jednogłośnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 740:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem punktu jednogłośnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 741:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem punktu jednogłośnie –17 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 742:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem punktu jednogłośnie – 17 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia druku nr 733:

Radni zagłosowali za wprowadzeniem punktu jednogłośnie – 21 głosami „za”.
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Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XXXV

a XXXVI sesją Rady Miasta Piły – druk nr 727, 729

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły – druk nr 710.

4.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Gminnego  Programu  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017 – druk nr 711.

5.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Bocianiej i Jastrzębiej – druk nr 723.

6.  Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły w sprawie  zmiany miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic 14 Lutego i Kwiatowej – druk nr 724.

7.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  stwierdzenia  zakończenia  działalności

dotychczasowego Gimnazjum nr 4 im. Ignacego Jana Paderewskiego 64-920 Piła ul. Kujawska

18 – druk nr 712.

8.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  stwierdzenia  zakończenia  działalności

dotychczasowego Gimnazjum nr 5 im. Tadeusza Kościuszki 64-920 Piła ul. Bydgoska 23 – druk

nr 713.

9.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej

sześcioletniej  Szkoły  Podstawowej  Nr  1  im.  Stanisława  Staszica  przy  ul.  Buczka  11

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 im. Stanisława Staszica w Pile – druk nr 714.

10.  Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 2 im. Olimpijczyków Polskich 64-920 Piła ul. Roosevelta

12 w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 im. Olimpijczyków Polskich w Pile – druk nr 715.

11.  Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 4 im. M. Kopernika przy ul. Grabowej 18 w ośmioletnią

Szkołę Podstawową nr 4 im. Mikołaja Kopernika w Pile – druk nr 716.

12.  Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej

sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 5 im. Dzieci Polskich 64-920 Piła Al. Niepodległości 18

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 5 im. Dzieci Polskich w Pile – druk nr 717.

13.  Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej

sześcioletniej  Szkoły Podstawowej nr 7 im. Adama Mickiewicza 64-920 Piła ul.  Al. Wojska

Polskiego 45 w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 7 im. Adama Mickiewicza w Pile – druk nr

718.

14.  Projekt  uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej
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sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 12 z Oddziałami Integracyjnymi w Pile ul. Lelewela 140

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 12 z Oddziałami Integracyjnymi w Pile – druk nr 719.

15. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 1

im.  Jana  Brzechwy przy ul.  Brzozowej  4  w Pile,  w skład  którego wchodzi  jedynie  Szkoła

Podstawowa i Gimnazjum w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 im. Jana Brzechwy w Pile –

druk nr 720.

16. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 2

im. Królowej Jadwigi przy ul. Królowej Jadwigi 2 w Pile, w skład którego wchodzi jedynie

Szkoła  Podstawowa  i  Gimnazjum  w  ośmioletnią  Szkołę  Podstawową  nr  11  im.  Królowej

Jadwigi w Pile – druk nr 721.

17. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 3

im.  Lotników Polskich  przy ul.  Żeromskiego  41  w Pile,  w skład  którego  wchodzi  jedynie

Szkoła  Podstawowa  i  Gimnazjum  w  ośmioletnią  Szkołę  Podstawową  nr  6  im.  Lotników

Polskich w Pile – druk nr 722.

18. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności

lokalu mieszkalnego nr 2 położonego przy ul. Światowida 11 B w Pile – druk nr 725.

19.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze

bezprzetargowej nieruchomości położonej przy ulicy Wierzbowej w Pile - druk nr 730.

20.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze

przetargów nieruchomości położonych przy ul. Bazaltowej w Pile - druk nr 731.

21. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu

nieruchomości położonej przy ul. Chodkiewicza w Pile - druk nr 732.

22. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy ulicy Walki Młodych na ulicę

Młodych – druk nr 734.

23.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  nazwy  ulicy  Matwiejewa  na  ulicę

Medyczną – druk nr 735.

24. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy ulicy Armii Ludowej na ulicę

Górną – druk nr 736.

25. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy ulicy Buczka na ulicę Staromiejską

– druk nr 737.

26. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy ulicy Bohaterów Stalingradu na

ulicę Spacerową – druk nr 738.

27. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy ulicy Mjr Siemiradzkiego na ulicę

Henryka Siemiradzkiego – druk nr 739.

28. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy placu 9 maja na plac 8 maja – druk

nr 740.
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29. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazwy ulicy – druk nr 741.

30. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie nadania nazwy ulicy – druk nr 742.

31. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Miasta Piły –

druk nr 733.

32. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły za rok 2016 – druk nr 726.

33. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań – druk nr 728.

34. Wolne głosy, wnioski i informacje.

35. Zamknięcie obrad.

Maria  Kubica,  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  Piły przedstawiła  informację  z  protokołu

z XXXV sesji Rady Miasta Piły – informacja stanowi załącznik do protokołu. Wiceprzewodnicząca

postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Miasta Piły bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 20 głosami „za”.

Ad 2.

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XXXV

a XXXVI sesją Rady Miasta Piły.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 3.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Radna Małgorzata Karwacka powiedziała, że prasa donosi o budowie hotelu i zapytała, jaki był

udział Starostwa lub innych podmiotów w pozyskiwaniu inwestorów.

Radna  Wiesława  Sztaba zapytała  dlaczego  zwolniona  została  pracownica  Wydziału  Oświaty,

Kultury  i  Sportu  i  dlaczego  nie  zostali  odwołani  dyrektorzy  tego  wydziału,  choć  to  na  nich

spoczywa odpowiedzialność.
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Radny Marek Toboła powiedział, że ostatnio w Urzędzie przeprowadzona została kontrola NIK

i RIO. Radny poprosił o przedstawienie głównych wniosków pokontrolnych i ewentualnych działań

naprawczych.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział, że media informowały ostatnio o przeprowadzanej akcji

„Pracuj w Pile” i poprosił o dodatkowe informacje na ten temat.

Radna  Maria  Kubica powiedziała,  że  odbywa  się  głosowanie  nad  wybranymi  zadaniami  do

budżetu  obywatelskiego  i  zapytała,  czy  możliwe  jest  przedłużenie  terminu  głosowania.  Radna

poprosiła też o przedłużenie terminu głosowania w konsultacjach dotyczących spalarni.

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły, odpowiadając na pytania, powiedział m. in., że:

•Zacznie  od  tematu,  którego  radni  nie  poruszyli.  W związku  z  tym,  że  jutro  zapadną  decyzje

finansowe, które zwiększą możliwości realizacji w Pile wielu projektów jeszcze w tym roku, to

w czwartek odbędzie się nadzwyczajna sesja.  Mamy dodatkowe prawie 6 milionów złotych do

podzielenia i nie chcemy czekać do sierpniowej sesji. Zaproponujemy m. in. przyspieszenie prac na

ul. Wawelskiej, bo chcemy przeznaczyć dodatkowe prawie 4 miliony na tę inwestycję. Będziemy

też chcieli zaproponować Radzie – powiedział prezydent Głowski – wykonanie jeszcze w tym roku

trasy pieszo-rowerowej  nad jezioro  Płocie  i  będziemy chcieli  wprowadzić,  wnioskowane  przez

działkowców, zbudowanie węzła na skrzyżowaniu ulic: Koszalińskiej i Paderewskiego – po to, żeby

autobus mógł tam dojeżdżać i zawracać, chcemy też dofinansować zakupy pilskiej policji,  żeby

zwiększyć  bezpieczeństwo i  efektywności  działań policji.  Kolejny duży projekt,  to  przebudowa

fragmentu ul. Konopnickiej, fragmentu łączącego pl. Staszica z ul. Zygmunta Starego.

•Prezydent  powiedział,  że  podczas  dzisiejszej  sesji  będzie  też temat  dotyczący szkół  i  reformy

oświaty.  Zmieniamy numery i  nazwy szkół.  Prezydent powiedział,  że cały czas jeszcze brakuje

wielu dokumentów, wiele  zmian będzie wprowadzanych we wrześniu,  a niektóre od 1 stycznia

przyszłego roku.

•Odnosząc  się  do  działań  Starostwa  Powiatowego  w sprawie  hotelu,  Prezydent  powiedział,  że

w procesie przygotowania dokumentów, zmiany planów, przygotowania architektury i  procesów

budowlanych zaangażowanych jest wiele osób, a Starostwo, na końcu, może wydać albo nie klucze

do tego budynku. W tym przypadku akurat – dodał prezydent Głowski – nie ma się za bardzo czym

chwalić,  bo 12 stycznia 2017 r.  inwestor dostał  odmowną decyzję, związaną z zarzutami, które

postawiono  temu  projektowi,  a  17  lutego  br.  Wojewoda  orzekł,  że  uchyla  zaskarżoną  decyzję

negatywną i przekazuje sprawę do ponownego rozpatrzenia. Zbliża się lipiec i przez te miesiące

Prezydent musiał się tłumaczyć przed inwestorem.

•Odnosząc  się  do  kwestii  przeprowadzonych  kontroli  prezydent  Głowski  powiedział,  że,
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w przeciwieństwie do praktyk stosowanych przez inne samorządy, w przypadku naszego samorządu

wszystkie dokumenty są publiczne – są dostępne na stronie BIP. Prezydent powiedział, że często

przedstawia się jednak pewne informacje tak, że naruszane jest dobre imię Urzędu i Prezydenta.

Pierwszy  z  tych  dokumentów  dotyczył  imprez  masowych.  Odnosząc  się  do  pytania  radnej

Wiesławy Sztaby, prezydent Głowski powiedział, że każdy, kto pracuje w Urzędzie, jeśli nie będzie

wypełniać swoich obowiązków, może podzielić los pracownika, o którym wspomniała radna i nie

ma żadnych wątpliwości w kwestii podejmowania decyzji. Kontrola NIK-u dotyczyła nie samych

imprez, tylko dokumentów, które są przygotowywane w trakcie zbierania informacji o imprezie.

Jeśli raz błąd popełniłaby osoba, która wczoraj przyszła do pracy, to można to zrzucić na karb braku

doświadczenia,  ale  jeśli  takie  błędy  popełnia  pracownik  z  wieloletnim  doświadczeniem,  to

Prezydent uważa,  że taka jest jego powinność, żeby się rozstać z taką osobą, takie wnioski też

płynęły z tego dokumentu. Odnosząc się do kontroli za 2015 rok Regionalnej Izby Obrachunkowej,

Prezydent  powiedział,  że  dokument,  który  otrzymaliśmy po  wielomiesięcznej  kontroli  zawiera

konkluzję skupiającą się na 9 punktach. Jednym z punktów jest opis sytuacji, kiedy Prezydentowi

nie udało się w ciągu 2 tygodni rozliczyć z wyjazdu służbowego, ale wynikało to z tego, że był błąd

w fakturze za hotel, a hotel nie potrafił w ciągu tego czasu przesłać poprawnej faktury. Tej rangi są

zarzuty – powiedział prezydent Piotr Głowski.

•Odnosząc się do terminów w sprawie konsultacji dotyczących budżetu obywatelskiego i spalarni,

Prezydent powiedział, że postaramy się przedłużyć te terminy co najmniej o tydzień, więc pewnie

będzie przedłużony termin do 21 lipca.

•Odnosząc się do akcji pn. „Pracuj w Pile”, prezydent Piotr Głowski powiedział, że celem tej akcji

jest zainteresowanie mieszkańców regionu aktualną ofertą naszych przedsiębiorców.

Radny  Jacek  Bogusławski powiedział,  że  Związek  Nauczycielstwa  Polskiego  opublikował

informację, że wielu nauczycieli straci pracę i poprosił Prezydenta o odniesienie się do tej kwestii

w kontekście Piły.  Radny powiedział też, że 20 czerwca br. Prezydent podpisał umowę z firmą

Solaris i zapytał, kiedy pojawią się w Pile nowe autobusy.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że nowe autobusy pojawią się, chyba, w przyszłym roku – do

marca. Odnośnie do kwestii zwolnień nauczycieli, prezydent Głowski powiedział, że już półtora

roku  temu  informowaliśmy,  że  po  zakończeniu  całego  procesu,  czyli  wygaszeniu  naszych

gimnazjów, około 70 osób straci pracę, a ta liczba dotyczy tylko nauczycieli.

Radny  Paweł  Dahlke powiedział,  że  chciałby,  żeby  Prezydent  odniósł  się  w  sposób  bardziej

szczegółowy do wniosków pokontrolnych RIO.
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Radna Maria Kubica zapytała, jaka jest liczba uczniów klas pierwszych gimnazjów, którzy nie

otrzymali promocji do klasy drugiej – uczniowie ci będą musieli wrócić do szkoły podstawowej.

Prezydent Piotr Głowski powiedział,  że 30 uczniów klas pierwszych gimnazjów nie otrzymało

promocji do klasy drugiej. Odnosząc się do prośby radnego Dahlke, Prezydent powiedział, że jedna

z  kwestii  pokontrolnych  dotyczyła  tego,  czy  poszczególne  elementy  wynagrodzenia  członków

Zarządu Miasta mogą być przyznane na stałe, czy muszą być przyznawane co roku. W tej chwili

prezentowane jest stanowisko wskazujące, że wspomniane elementy wynagrodzenia powinny się

pojawiać czasowo, a nie na stałe. Prezydent poprosił Skarbnik Gminy o uzupełnienie informacji

dotyczącej kontroli RIO.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że Prezydent, odpowiadając na pytania radnych, mówił przez 40

minut, ale tak naprawdę nie odpowiedział na zadane pytanie.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że odpowiedział, w swojej ocenie, wyczerpująco na zadane

pytanie  dotyczące  kontroli,  pokazując  jakiej  kategorii  zarzuty  pojawiły  się  we  wnioskach

pokontrolnych RIO. Prezydent dodał, że pokontrolny dokument został dostarczony radnym drogą

elektroniczną.

Radny Marek Toboła powiedział, że w swoim pytaniu poprosił o wskazanie głównych wniosków

pokontrolnych.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że nie uzyskała odpowiedzi na zadane przez siebie pytanie,

ale w tej sprawie wypowie się sąd, który ma się tym zająć. Radna zapytała, jakie konsekwencje

będą wyciągnięte w stosunku do Dyrektorów Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że radna Sztaba pyta o sprawy kadrowe, które oczywiście

możemy omawiać, ale Prezydent nie ma w zwyczaju tego robić. Nie robiliśmy tego nigdy i teraz też

Prezydent tego nie zrobi,. Jeśli ktoś nie zgadza się z decyzją w tej sprawie, to ma prawo złożyć

wniosek do sądu, to sąd rozsądzi, kto był winny i czy podjęte postępowanie było słuszne.

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła przypomniała, że kontrola rozpoczęła się na początku

grudnia,  a  zakończyła  się  31  marca.  Skarbnik  omówiła  wszystkie  9  punktów  zawartych

w wystąpieniu pokontrolnym RIO – wystąpienie pokontrolne stanowi załącznik do protokołu.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, odnosząc się do 2. punktu z wystąpienia pokontrolnego, że
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np. w tym tygodniu będąc poza Piłą, musi wrócić po to, żeby podpisać dokument, którego nikt inny

w Urzędzie nie może podpisać – tak uważają kontrolujący.

Skarbnik Gminy kontynuuje omawianie wystąpienia pokontrolnego.

Radny Paweł Dahlke podziękował za wyjaśnienia przedstawione przez Skarbnik Gminy Piła.

Ad 4.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Gminnego  Programu  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2017 przedstawiła  Ewa Hołubiec, dyrektor

Ośrodka Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 20 głosami „za” - uchwała nr  XXXVI/501/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 5.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta Piły w rejonie ulic Bocianiej i Jastrzębiej omówiła  Iwona Wojtecka, dyrektor Miejskiej

Pracowni Urbanistycznej.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie ws. załącznika nr 4:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 20 głosami „za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 3:
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Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 2:

Radni przyjęli załącznik 19 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 20 głosami „za” - uchwała nr  XXXVI/502/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 6.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  14  Lutego  i  Kwiatowej  omówiła  Iwona  Wojtecka,

dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Prezydent  Piotr  Głowski powiedział,  że  kilka  lat  temu  właściciel,  czyli  PKS,  zgłaszał  różne

pomysły  inwestycyjne  związane  z  tym terenem,  położonym w centrum Miasta  i  proponowaną

zmianą planu chcemy zabezpieczyć ten teren przed ekspansją „domków” i „budek”.

Głosowanie ws. załącznika nr 3:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 2:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie – 17 głosami „za”.

Głosowanie ws. załącznika nr 1:

Radni przyjęli załącznik jednogłośnie - 20 głosami „za”.
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Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 20 głosami „za” - uchwała nr  XXXVI/503/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 7, ad 8., ad 9., ad 10., ad 11., ad 12., ad 13., ad 14., ad 15., ad 16. i ad 17.:

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  stwierdzenia  zakończenia  działalności

dotychczasowego Gimnazjum nr 4 im. Ignacego Jana Paderewskiego 64-920 Piła ul. Kujawska 18 –

druk nr 712. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności

dotychczasowego Gimnazjum nr 5 im. Tadeusza Kościuszki 64-920 Piła ul. Bydgoska 23 – druk nr

713. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej

sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Stanisława Staszica przy ul. Buczka 11 w ośmioletnią

Szkołę Podstawową nr 1 im.  Stanisława Staszica w Pile  – druk nr 714. Projekt  uchwały Rady

Miasta  Piły  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia  dotychczasowej  sześcioletniej  Szkoły

Podstawowej nr 2 im. Olimpijczyków Polskich 64-920 Piła ul. Roosevelta 12 w ośmioletnią Szkołę

Podstawową nr 2 im. Olimpijczyków Polskich w Pile – druk nr 715. Projekt uchwały Rady Miasta

Piły w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej Nr

4 im. M. Kopernika przy ul. Grabowej 18 w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 im. Mikołaja

Kopernika  w  Pile  –  druk  nr  716.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  stwierdzenia

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 5 im. Dzieci Polskich 64-920

Piła Al. Niepodległości 18 w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 5 im. Dzieci Polskich w Pile –

druk  nr  717.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  stwierdzenia  przekształcenia

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 7 im. Adama Mickiewicza 64-920 Piła ul. Al.

Wojska Polskiego 45 w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 7 im. Adama Mickiewicza w Pile – druk

nr 718. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej

sześcioletniej  Szkoły Podstawowej nr 12 z Oddziałami Integracyjnymi w Pile ul.  Lelewela 140

w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 12 z Oddziałami Integracyjnymi w Pile – druk nr 719. Projekt

uchwały Rady Miasta Piły w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 1 im. Jana

Brzechwy przy ul.  Brzozowej  4 w Pile,  w skład  którego wchodzi  jedynie  Szkoła  Podstawowa

i Gimnazjum w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 im. Jana Brzechwy w Pile – druk nr 720.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu Szkół Nr 2 im.

Królowej Jadwigi przy ul. Królowej Jadwigi 2 w Pile, w skład którego wchodzi jedynie Szkoła

Podstawowa i Gimnazjum w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 11 im. Królowej Jadwigi w Pile –

druk nr 721. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie stwierdzenia przekształcenia Zespołu

Szkół  Nr 3 im.  Lotników Polskich przy ul.  Żeromskiego 41 w Pile,  w skład którego wchodzi
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jedynie Szkoła Podstawowa i Gimnazjum w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 6 im. Lotników

Polskich w Pile – druk nr 722.

Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,  Kultury  i  Sportu omówił  wszystkie

powyższe projekty uchwał łącznie.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekty uchwał pozytywnie.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Przewodniczący zamknął dyskusję.

 

Głosowanie ad 7.:

Radni  podjęli  uchwałę  18  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „wstrzymującym się” -  uchwała  nr

XXXVI/504/17  stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Przewodniczący zamknął dyskusję.

Głosowanie ad 8.:

Radni  podjęli  uchwałę  18  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „wstrzymującym się” -  uchwała  nr

XXXVI/505/17  stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Przewodniczący zamknął dyskusję.

Głosowanie ad 9.:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 19 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/506/17  stanowi

załącznik do protokołu.
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Przewodniczący otworzył dyskusję.

Przewodniczący zamknął dyskusję.

Głosowanie ad 10.:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 17 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/507/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Przewodniczący zamknął dyskusję.

Głosowanie ad 11.:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 19 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/508/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Przewodniczący zamknął dyskusję.

Głosowanie ad 12.:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 19 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/509/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Przewodniczący powiedział, że nie ma ul. Al. Wojska Polskiego – jest  Al. Wojska Polskiego.

Dyrektor Sebastian Dzikowski powiedział, że generalnie Przewodniczący ma rację, ale nie w tym

przypadku, bo w uchwale, podjętej w sprawie nazwy szkoły przez Radę, funkcjonował taki właśnie

zapis.

Głosowanie ad 13.:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 19 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/510/17  stanowi
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załącznik do protokołu.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Przewodniczący zamknął dyskusję.

Głosowanie ad 14.:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 18 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/511/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Radny Marek Toboła powiedział, że obecnych jest 21 radnych, a wyświetlane wyniki głosowań

wskazują na 18, 19 głosujących. Radny poprosił o sprawdzenie tej informacji.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela poprosił  o  wyświetlenie  imiennego  zestawienia  z  ostatniego

głosowania.

Radny  Marek  Toboła powiedział,  że  jego  głos  nie  był  wnioskiem o  reasumpcję  głosowania,

chodziło tylko o sprawdzenie.

Radny  Ryszard  Małecki zapytał,  dlaczego  w  tytule  projektu  uchwały  jest  sformułowanie:

„wchodzi jedynie”.

Dyrektor Sebastian Dzikowski odpowiedział, że jest to zapis bezpośrednio zaczerpnięty z ustawy.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że chodzi o to, aby nie było podstaw, żeby Wojewoda uchylił

taką uchwałę jako niezgodną z ustawą.

Głosowanie ad 15.:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 19 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/512/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Przewodniczący zamknął dyskusję.
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Głosowanie ad 16.:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 19 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/513/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Przewodniczący zamknął dyskusję.

Głosowanie ad 17.:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 18 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/514/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.

Ad 18.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności lokalu

mieszkalnego nr 2 położonego przy ul. Światowida 11 B w Pile przedstawiła Julita Grzegrzółka,

dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 19 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/515/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 19.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze

bezprzetargowej  nieruchomości  położonej  przy  ulicy  Wierzbowej  w  Pile  omówiła  Julita
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Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 21 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/516/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 20.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargów

nieruchomości  położonych  przy ul.  Bazaltowej  w Pile  omówiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 21 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/517/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 21.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu

nieruchomości położonej  przy ul. Chodkiewicza w Pile omówiła  Julita Grzegrzółka, dyrektor

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 20 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/518/17  stanowi

załącznik do protokołu.
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Ad 22.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy ulicy Walki Młodych na ulicę Młodych

przedstawiła Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział,  że  polityka weszła  do historii,  ale  historia  narodu jest

jedna.  Radny  powiedział,  że  dziwi  go  inicjatywa  rządzących,  żeby  tak  głęboko  wchodzić

w interpretację propagowania komunizmu lub innego systemu totalitarnego poprzez zmuszanie za

pośrednictwem ustawy do podejmowania  takich  działań,  jakie  musimy podejmować w sprawie

nazw ulic. Radny powiedział, że wstrzyma się od głosowania.

Radny Jan Szwedziński powiedział, że chce powiedzieć co kierowało zespołem, który proponował

nazwy dla  ulic.  Radny powiedział,  że  zespół  starał  się,  tam,  gdzie  to  było  możliwe,  utrzymać

dotychczasowe nazwy ulic, a w sytuacji, kiedy nie można było pozostawić dotychczasowych nazw,

zespół starał się, żeby nowe nazwy nawiązywało w jakiś sposób do otoczenia.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  chciałby  przypomnieć,  że  ostateczne  decyzje

w tych sprawach podejmuje Rada Miasta Piły.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  zgadza  się  z  wypowiedzią  radnego  Lucjana

Szutkowskiego. Radna powiedziała, że będzie głosować „przeciw”, bo to nie powinno nastąpić i to

będzie forma protestu radnej przeciwko temu, co się dzieje.

Radna Teresa Kasior powiedziała, że trzeba pamiętać, że to nie jest nasz pomysł, żeby zmieniać

nazwy ulic  i  dobrze,  że  mogą  usłyszeć  o  tym mieszkańcy  Piły,  którzy  pytają,  dlaczego  Rada

i Prezydent chcą zmiany nazw ulic.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, że także rozmawiał z mieszkańcami na temat zmiany nazw

ulic i mieszkańcy często mówili o kosztach, które będą związane ze zmianą nazwy ulicy, to będą

koszty, które będą musieli ponieść mieszkańcy. Radny powiedział, że trzeba pamiętać o tym, iż jeśli

my nie zmienimy nazw ulic, to zrobi to za nas Wojewoda. Mamy czas do 2 września.

Prezydent Piotr Głowski powiedział,  że chciałby raz jeszcze powiedzieć mieszkańcom, że nie

tylko  uważamy,  że  to  jest  zły  pomysł.  Dekomunizacja,  która  była  potrzebna  po  zmianach

ustrojowych odbyła się w Pile w latach 90. i wtedy zniknęło wiele nazw budzących złe skojarzenia

i  złość.  Dzisiaj  narzucona  samorządom ustawa  wymusza  te  zmiany,  o  których  teraz  mówimy.
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Prezydent  dodał,  że  jesteśmy  przeciwni  tym  zmianom,  ale  podobnie  jak  w  przypadku  zmian

w oświacie podejmujemy działania, które uniemożliwią podejmowanie decyzji za nas i temu miały

też służyć przeprowadzone konsultacje. Jeśli musimy dokonać zmiany nazw ulic, to zrobimy to po

konsultacjach  z  mieszkańcami,  którzy  wybrali  nowe  nazwy  ulic.  Prezydent  Głowski  poprosił

radnych, żeby zagłosowali za tymi uchwałami, bo jeżeli Rada nie zagłosuje, to decydować będzie

Wojewoda.

Radny  Marek  Toboła powiedział,  że  podzielając  stanowisko  przedstawione  przez  radnego

Szutkowskiego,  przychyli  się  do  prośby  Prezydenta,  żeby  zmian  nie  dokonał  za  nas,  za

mieszkańców  Wojewoda.  Radny  Toboła  powiedział,  że  jeśli  zgodnie  z  wytycznymi  IPN-u,

w ramach dekomunizacji, musi zniknąć nazwa ulicy: „14 Lutego”, to co będzie z obchodzonym

uroczyście świętem wyzwolenia Piły.

Radny Piotr Smagur powiedział, że dla mieszkańców to może być niekomfortowa sytuacja, ale

radny chciałby przypomnieć, że za ustawą, o której teraz rozmawiamy 1 kwietnia ubiegłego roku

głosował cały Sejm, tylko jedna osoba wstrzymała się od głosu.

Radny  Zbigniew  Pyziak powiedział,  że  nie  będzie  wylewać  krokodylich  łez  z  powodu

dekomunizacji  i  zmiany nazw ulic  i  przypomniał,  że  wiele  razy  prosił  o  to,  aby nie  wciągać

samorządu w sprawy polityczne.

Prezydent Piotr Głowski powiedział, że to, że Sejm tak zagłosował, to jest jego prawo. Prezydent

powiedział, że gdyby ktoś go zapytał, co zrobiłby na miejscu Posła czy Senatora, to powiedziałby

że  zagłosowałby  przeciw,  bo  to  w  jaki  sposób  jest  kreowana  lokalnie  rzeczywistość  powinno

zależeć od mieszkańców i od radnych, którzy zarządzają tą wspólnotą. Nie było żadnych przepisów,

który uniemożliwiałyby podjęcie takich uchwał na wniosek mieszkańców, ale takiego wniosku nie

było.

Radny  Jacek  Bogusławski powiedział,  że  za  ustawą  głosował  Sejm,  ale  trzeba  pamiętać,  że

w sprawie nazw ulic zadecydował Instytut Pamięci Narodowej, który praktycznie podlega obecnej

władzy.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym

się” - uchwała nr XXXVI/519/17  stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 23.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy ulicy Matwiejewa na ulicę Medyczną

przedstawiła Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących

się” - uchwała nr XXXVI/520/17  stanowi załącznik do protokołu.

Ad 24.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy ulicy Armii Ludowej na ulicę Górną

przedstawiła Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących

się” - uchwała nr XXXVI/521/17  stanowi załącznik do protokołu.

Ad 25.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy ulicy Buczka na ulicę Staromiejską

przedstawiła Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym

się” - uchwała nr XXXVI/522/17  stanowi załącznik do protokołu.

Ad 26.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy ulicy Bohaterów Stalingradu na ulicę

Spacerową  przedstawiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami.
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Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących

się” - uchwała nr XXXVI/523/17  stanowi załącznik do protokołu.

Ad 27.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany nazwy ulicy Mjr Siemiradzkiego na ulicę

Henryka  Siemiradzkiego  przedstawiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących

się” - uchwała nr XXXVI/524/17  stanowi załącznik do protokołu.

Ad 28.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  nazwy  placu  9  maja  na  plac  8  maja

przedstawiła Julita Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Radny Jan Szwedziński powiedział, że była propozycja, żeby zmienić nazwę na „Plac Młodych

Kierowców”, ale ta propozycja nie przeszła.

Radny Piotr Smagur powiedział, że załączona do projektu uchwały mapka jest nieprecyzyjna, bo

widoczna na niej, ul. Drygasa powinna być tam, gdzie jest ul. Sikorskiego, a ul. Sikorskiego tam,

gdzie jest ul. Drygasa.

Dyrektor Julita Grzegrzółka powiedziała, że zostanie dokonana korekta.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że głosowanie będzie uwzględniało zgłoszoną przed

chwilą autopoprawkę.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym
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się” - uchwała nr XXXVI/525/17  stanowi załącznik do protokołu.

Ad 29.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  przedstawiła  Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że chce osobiście podziękować mieszkance ul. 14

Lutego – Pani Irenie P., która bardzo się zaangażowała w zbieranie ankiet, które potwierdziły wolę

mieszkańców pozostawienia tej nazwy bez zmian.

Głosowanie:

Radni  podjęli  uchwałę  20  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „wstrzymującym się” -  uchwała  nr

XXXVI/526/17  stanowi załącznik do protokołu.

Ad 30.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  przedstawiła  Julita

Grzegrzółka, dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie - 21 głosami „za” -  uchwała nr  XXXVI/527/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Prowadzenie obrad przejmuje Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły.

Ad 31.

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  powołania  komisji  doraźnej  Rady  Miasta  Piły

przedstawił Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły.

Wiceprzewodniczący Paweł Jarczak zaproponował, żeby Komisja Doraźna składała się z trzech

osób.
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Głosowanie ws. wniosku Wiceprzewodniczącego dotyczącego trzyosobowego składu Komisji

Doraźnej:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie pozytywnie – 20 głosami „za”.

Wiceprzewodniczący  Paweł  Jarczak poprosił  radnych  o  zgłaszanie  kandydatów  do  Komisji

Doraźnej.

Radna Wiesława Sztaba zgłosiła kandydaturę radnego Włodzimierza Bystrzyckiego.

Radny Włodzimierz Bystrzycki wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Paweł Dahlke zgłosił kandydaturę radnej Wiesławy Sztaby.

Radna Wiesława Sztaba wyraziła zgodę na kandydowanie.

Radna Maria Kubica zgłosiła kandydaturę radnego Pawła Dahlke.

Radny Paweł Dahlke nie wyraził zgody na kandydowanie.

Radna Wiesława Sztaba zgłosiła kandydaturę radnego Jana Ficermana.

Radny Jan Ficerman nie wyraził zgody na kandydowanie.

Radna Maria Kubica zgłosiła kandydaturę radnej Zdzisławy Karpińskiej.

Radna Zdzisława Karpińska wyraziła zgodę na kandydowanie.

Radny Paweł Dahlke postawił wniosek ws. zamknięcia listy kandydatów.

Głosowanie ws. zamknięcia listy kandydatów:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 18 głosami „za”.

Radny  Jacek  Bogusławski zapytał,  czy  pismo  zostało  złożone  przez  pana  Krzysztofa

Maciaszczyka,  jako  osobę  prywatną,  czy  w  imieniu  ugrupowania,  które  Pan  Maciaszczyk
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reprezentuje.

Wiceprzewodniczący Paweł Jarczak powiedział, że nie dysponuje w tej chwili pismem złożonym

do Wojewody i zapytał, czy mecenas Krutulska-Góral ma to pismo.

Radca  prawny  Bożena  Krutulska-Góral powiedziała,  że  skarżącym  jest  Pan  Krzysztof

Maciaszczyk, przewodniczący Powiatowej Rady Sojuszu Lewicy Demokratycznej.

Radny  Jacek  Bogusławski powiedział,  że  ma  pełne  zaufanie  do  radnej  Wiesławy Sztaby,  że

rozpatrując  skargę  będzie  działać  jako  radna  Rady  Miasta  Piły,  a  nie  jako  przedstawicielka

ugrupowania, które także reprezentuje.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  też  w  komisji  doraźnej  byli,  „w  swojej  sprawie”,

przedstawiciele  Platformy Obywatelskiej.  Trzeba być uczciwym – dodała radna – jest  nas troje

i myślę, że uczciwie podejdziemy do tematu.

Wiceprzewodniczący  Paweł  Jarczak powiedział,  że  Rada  przystąpi  do  głosowań  w  sprawie

poszczególnych kandydatów do Komisji Doraźnej.

Głosowanie ws. kandydatury radnego Włodzimierza Bystrzyckiego:

Radni zaopiniowali kandydaturę jednogłośnie pozytywnie – 16 głosami „za”.

Głosowanie ws. kandydatury radnej Wiesławy Sztaby:

Radni zaopiniowali  kandydaturę pozytywnie – 15 głosami „za”,  przy 2 głosach „przeciw”

i 1 głosie „wstrzymującym się”.

Głosowanie ws. kandydatury radnej Zdzisławy Karpińskiej:

Radni  zaopiniowali  kandydaturę  pozytywnie  –  18  głosami  „za”,  przy  1  głosie

„wstrzymującym się”.

Wiceprzewodniczący  Paweł  Jarczak poprosił  radnych  o  zgłaszanie  kandydatur  na

przewodniczącego Komisji Doraźnej.
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Radna Wiesława Sztaba zaproponowała kandydaturę radnej Zdzisławy Karpińskiej.

Radna  Zdzisława  Karpińska nie  wyraziła  zgody  i  zaproponowała  kandydaturę  radnego

Włodzimierza Bystrzyckiego.

Radny Włodzimierz Bystrzycki wyraził zgodę.

Głosowanie  wniosku  ws.  zamknięcia  listy  kandydatów  na  przewodniczącego  Komisji

Doraźnej:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 20 głosami „za”.

Głosowanie  ws.  kandydatury  radnego  Włodzimierza  Bystrzyckiego  na  przewodniczącego

Komisji Doraźnej:

Radni zaopiniowali ww. kandydaturę jednogłośnie pozytywnie – 20 głosami „za”.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie – 20 głosami „za” - uchwała nr  XXXVI/528/17  stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 32.

Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły za rok 2016.

Sprawozdanie  przedstawił  radny  Paweł  Dahlke,  przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej.

(sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do protokołu).

Ad 33.

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań.

Radny  Zbigniew  Pyziak powiedział,  że  złożył  dwie  interpelacje.  Na  jedną  radny  otrzymał

odpowiedź tydzień temu, a dzisiaj  mija termin odpowiedzi na drugą i cały czas nie ma jeszcze

odpowiedzi.  Radny  poprosił  o  odpowiedź  ustną,  zanim  otrzyma  odpowiedź  na  piśmie
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i przypomniał, że sprawa dotyczy budynku przy ul. 14 Lutego, w którym mieściła się kiedyś Straż

Miejska.

Krzysztof Szewc, zastępca prezydenta Miasta Piły powiedział, że dzisiaj podpisywał odpowiedź

na tę interpelację i dodał, że budynek ten jest własnością TBS-u i zostanie w najbliższym czasie

przeznaczony do sprzedaży.

Prowadzenie obrad przejmuje Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły.

Ad 34.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Radny Paweł Dahlke poprosił o dostawienie koszy na śmieci przy ławkach nad rzeką Gwdą na

osiedlu Koszyce. Radny powiedział, że mieszkańcy chętnie korzystają ze ścieżki rowerowej, która

została zrobiona od Wyspy, poprzez bulwary,  aż do mostów królewskich i na końcu tej  ścieżki

rowerowej  jest  postawiony jeden  toi  toi,  a  tam potrzebny by był  drugi.  Poza  tym mieszkańcy

proszą, żeby, szczególnie w weekendy, zadbać o regularne czyszczenie tych urządzeń.

Radny Paweł Jarczak powiedział,  że  chce poruszyć temat  przejazdu kolejowego na ul.  Walki

Młodych.  Radny powiedział,  że  zgłosił  się  do niego mieszkaniec,  który poinformował,  że czas

podnoszenia  i  opuszczania  szlabanu  na  tym  przejeździe  jest  bardzo  długi,  bo  szlaban  jest

opuszczony przez około 5,  10 minut po przejeździe pociągu. Radny poprosił  o sprawdzenie tej

informacji, bo tworzy się duży korek samochodów przed przejazdem.

Rafał Zdzierela,  przewodniczący Rady Miasta Piły poinformował,  że 16 maja br.  do Urzędu

Miasta Piły wpłynęło pismo Pana Stanisława K. zawierające wniosek o uhonorowanie symbolu

Rodła. Radni otrzymali to pismo drogą elektroniczną 22 maja br. Przewodniczący zapytał, czy radni

chcą zabrać głos w tej sprawie.

Radny Jan Szwedziński powiedział, że, o ile pamięta, to autorowi pisma chodziło o renowację

pomnika przy pl. Konstytucji 3 Maja i to zostało zrobione.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że potwierdza to, co powiedział radny Szwedziński

i  dodał,  że  autor  pisma  otrzyma  w tym  zakresie  odpowiedź  od  Przewodniczącego.  Natomiast

w pozostałych  kwestiach  Przewodniczący wypowie  się  i  przekaże  odpowiedź  do autora  pisma
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w późniejszym terminie, po ustaleniu dodatkowych informacji. Przewodniczący przypomniał, że

Hotel Gromada jest niezależną jednostką.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała,  że znak Rodła jest czytelny dla tutejszych mieszkańców

i dobrze by było go przywrócić, ale, jak wspomniał Przewodniczący, hotel jest niezależną jednostką

i z zarządzającymi hotelem trzeba rozmawiać.

Przewodniczący powiedział,  że  jeśli  nie  będzie  sprzeciwu ze  strony Rady,  to  Przewodniczący

podejmie rozmowy z dyrekcja Hotelu Gromada, przy współpracy z Prezydentem, idące w kierunku

upamiętnienia dawnej nazwy hotelu, tak zakorzenionej w naszej pamięci.

Radna Zdzisława Karpińska powiedziała, że hotel Gromada należy do sieci hoteli i Rada może

chyba wystąpić do władz tej sieci o dopisanie do nazwy „Hotel Gromada” członu „Rodło”.

Przewodniczący  powiedział,  że nie wie,  czy podpisałby się pod takim wnioskiem, bo wolałby,

żeby to była autonomiczna decyzja właścicieli.  Natomiast właściwy byłby co najmniej  ten gest

z upamiętnieniem byłej nazwy i jeśli to się uda, to Przewodniczący zda Radzie relację na sesji

sierpniowej lub wrześniowej.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że informuje, iż w związku z pismem Prezydenta

Miasta  Piły  z  26  czerwca  br.  29  czerwca  o  godz.  14.30  w  sali  229b w Urzędzie  Miasta  Piły

odbędzie się sesja nadzwyczajna.

Radny  Jacek  Bogusławski powiedział,  że  chciałby  poinformować  mieszkańców,  że  podczas

ostatniej  sesji  poprosił  dyrektora Jerzego Maca o informacje nt.  budowy chodnika i oświetlenie

pomiędzy ulicami: Libelta i Wiosny Ludów. Zgodnie z otrzymaną odpowiedzią nie można było

wykonać oświetlenia w ramach zadania w budżecie obywatelskim. Przewodniczący powiedział, że

po rozmowie z mieszkańcami zwrócił się radny do Prezydenta i sprawa jest chyba na dobrej drodze.

Radny powiedział, że wczoraj uczestniczył w radzie prezesów ogrodów działkowych i zobowiązano

radnego do poruszenia kilku kwestii. Działkowcy prosili m. in. o to, żeby kierowcy nie przekraczali

dozwolonej prędkości na ul. Paderewskiego.

Radna Wiesława Sztaba zapytała, czy zapowiedziana nadzwyczajna sesja będzie długa.

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła odpowiedziała, że na planowanej, nadzwyczajnej sesji

będą procedowane dwa projekty uchwał.
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Eligiusz Komarowski, Starosta Pilski powiedział, że chciałby uzupełnić wypowiedź Prezydenta

Miasta Piły w sprawie roli Starostwa Powiatowego w procedowaniu sprawy budowy hotelu.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że punkt dotyczący sprawozdania z prac Prezydenta

dotyczy Prezydenta Miasta Piły i zawiera jego odpowiedzi na pytania radnych. Jeśli Starosta chce

wygłosić swoje oświadczenie, to może to zrobić w czasie sesji Rady Powiatu. W sprawach różnych

mówimy  o  kwestiach,  które  są  w  kompetencji  Rady  Miasta  Piły,  a  które  nie  były  zawarte

w porządku obrad.

Starosta Pilski powiedział, że chce zaprosić na jutrzejsze warsztaty z prawa budowlanego, które są

organizowane  przez  Starostwo  Powiatowe  wspólnie  z  Powiatowym  Inspektorem  Nadzoru

Budowlanego. Starostwa powiedział,  że chciałby w tej  chwili  tylko podkreślić, że rola Starosty

Powiatowego nie polega tylko na przekazaniu kluczy, bo to jest cały złożony proces. Wracając do

kwestii warsztatów, Starosta powiedział, że będą one okazją do poszerzenia swojej wiedzy. Może

uda się uniknąć takich sytuacji, jak ta, która miała miejsce podczas konsultacji, kiedy jedno z pytań

dotyczyło  tego,  czy  jako  mieszkaniec  była  dana  osoba  informowana  przez  Starostę  o  tym,  że

procedowana  jest  sprawa  budowy  zakładu  odzysku  energii.  Starosta  nie  mógł  informować

mieszkańca,  bo  Starosta  nie  był  organem  właściwym  na  tym  etapie.  Starosta  powiedział,  że

przygotował osobiste zaproszenia dla radnej Małgorzaty Karwackiej i dla Prezydenta.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, kierując swoje słowa do Starosty, że we własnym imieniu

oraz  przyjaciół,  chce  podziękować  za  wyremontowanie  nowych  pomieszczeń  dla  Uniwersytetu

Trzeciego Wieku.

Radna Wioletta Stalęga powiedziała,  że cały czas mówimy,  że ma nie  być w tej  sali  polityki

i  podziału  i  dodała,  że  ponieważ  Starosta  jest  na  miejscu,  a  sprawa budowy hotelu  interesuje

radnych, to wnioskuje o to, aby Starosta udzielił odpowiedzi w tym zakresie.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  nie  ma  teraz  punktu  przewidzianego  na

odpowiedzi Pana Starosty.

Radna Wioletta Stalęga powiedziała, że jest punkt dotyczący wolnych głosów.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  wolne  wnioski,  to  nie  jest  darmowa  antena.

Temat, o który pyta radna Stalęga, był poruszony w ramach sprawozdania z prac Prezydenta.
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Radna  Wioletta  Stalęga powiedziała,  że  nie  zgadza  się  z  Przewodniczącym.  Prezydent

odpowiedział na zadane pytanie i wskazał wyraźnie, że z różnych powodów, których nie znamy

Starostwo nie wydało w czasie pozwolenia, więc oczywistym jest umożliwienie ustosunkowania się

do tej kwestii Staroście.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  jeśli  radna  Stalęga  ma  wątpliwości  w  tym

zakresie, to może skorzystać z przysługujących radnym instrumentów – interpelacji lub zapytania.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  to  są  wolne  głosy  i  wnioski  i  jeśli  jest  szansa  na

uzyskanie informacji w wolnych głosach, to każdy ma prawo zabrać głos.

Radny  Lucjan  Szutkowski powiedział,  że  Przewodniczący Rady Miasta  Piły  ma  rację  w  tej

sprawie. Można być gościnnym, ale bez przesady. Podobnie na sesji Rady Powiatu potraktowano

niedawno senatora Mieczysława Augustyna.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  to  trochę  przykre,  że  radny  Szutkowski

przyrównał  poziom  Rady  Miasta  Piły  do  poziomu  Rady  Powiatu  w  zakresie  powszechności

w informowaniu i dostępie do toczonych dyskusji.

Radny Paweł Dahlke powiedział,  że jeśli  Senator nie był dopuszczony do głosu podczas sesji

Rady Powiatu,  to  jest  to  absolutny skandal,  ale  Radny nie brał  udziału w tamtym posiedzeniu.

Radny  dodał,  że  jest  natomiast  członkiem Rady  Miasta  i  uczestniczy  w  sesjach  Rady  Miasta

i  zwracał  radny  uwagę  na  to,  że  podczas  procedowania  punktu  dotyczącego  sprawozdania,

Prezydent, bez jakiejkolwiek ingerencji Przewodniczącego Rafała Zdziereli, odpowiada godzinami

– nie na pytania, tylko mówi tak naprawdę to, co chce i opisuje bieżącą politykę centralną. Jeśli

w swoim wystąpieniu Prezydent  stawia określone zarzuty Staroście  i  Starosta  jest  obecny oraz

biorąc pod uwagę fakt, iż zgodnie z zapisami naszego statutu – w sprawach różnych, po radnych,

może każdy wystąpić, to przyzwoitość nakazuje umożliwienie wypowiedzenia się Staroście.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, że chciał przypomnieć mieszkańcom, że do 14 lipca można

głosować  w  ramach  budżetu  obywatelskiego.  Radny  przypomniał,  że  radna  Kubica  prosiła

o przedłużenie terminu głosowania, ale najlepiej oddać swój głos jak najszybciej.

Radny Paweł Jarczak powiedział, że ustawa o wypełnianiu mandatu posła i senatora gwarantuje

posłowi  i  senatorowi  możliwość wypowiadania  się  na  każdym szczeblu  samorządu w temacie,

który ma on do przedstawienia.
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Radna Teresa Kasior powiedziała, że chciałaby zaproponować radnej Sztabie, żeby pochwaliła

Starostę  na sesji Rady Powiatu – to by było znacznie przyjemniejsze.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że z pewnością tak by było.

Starosta Eligiusz Komarowski powiedział, że ponieważ nie może odnieść się do tematu budowy

hotelu  i  pozwolenia,  to  chce  tylko  nadmienić,  że  Prezydent  potraktował  ten  temat  bardzo

lakonicznie i starał się wywrzeć wrażenie, że Urząd Starosty działał w tej sprawie niewłaściwie, co

jest  nieprawdą.  Starosta  powiedział,  że  chciałby się  też  odnieść  do  wypowiedzi  radnej  Sztaby

i  potwierdził,  że,  po  modernizacji,  oddane  zostały  do  użytku  pomieszczenia  dla  Uniwersytetu

Trzeciego  Wieku,  który  zrzesza  przede  wszystkim  mieszkańców  Piły,  choć  nie  tylko.  Jest  to

kolejne,  doskonałe  miejsce  dla  całego  środowiska  seniorskiego.  Odnosząc  się  do  kwestii  całej

infrastruktury związanej z kinem Iskra, to zgłosiliśmy to, dodał Starosta, to jest w tej chwili projekt

-  gminny  program rewitalizacji  części  Piły,  tej  części  centralnej  –  m.  in.  kino  Iskra.  Starosta

powiedział,  że z jego informacji wynika,  że jest  to umieszczone w tym programie, ale to Rada

będzie ten temat procedować pewnie w sierpniu lub wrześniu. Powiat chce tego, aby to miejsce –

kino Iskra – odzyskało swój dawny blask.

Przewodniczący Rafał Zdzierela złożył wszystkim życzenia udanych wakacji.

Ad 35.

Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły zakończył obrady XXXVI sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Paweł Jarczak
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